

# BOWLINGKLUBBEN

www.bowlingklub-smut.dk



## Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 28. oktober 2015

**Deltagere:** Bent Hemmingsen (BH), Kenneth Kyed (KK), Morten Nielsen (MN), Alice Dyhre(AD), Allan Bahn (AB), Jette Krojer (JK).

**Referent:** JK.

**Dagsorden:**

1. Godkendelse af referat fra sidst.
2. Økonomi.
3. Ny sæson.
4. generalforsamling 2016.
5. Påskestævne 2016.
6. Evt.

Pkt. 1. Godkendelse af referat fra sidst.	Referatet blev godkendt.
Pkt. 2. Økonomi.	<b>KK:</b> økonomien ser fornuftig ud – det meste kører nu over banken – Mobile Pay kommer op at kører som selvstændig konto i SMUT. Alle indbetalinger kommer til at kører ad den vej – også påskestævnet. Kørerpeng – <b>KK</b> skal senest onsdag vide hvem der skal have penge for kørsel, så de kan have dem lørdag. Ny licens kommer sidst i november.
Pkt. 3. Ny sæson.	<b>AB:</b> det er gået ok med at få holdene sat til kampene – placeringerne i de forskellige rækker ser godt ud. Banebestillingen ser ud til at passe – der er kun bestilt ekstra baner enkelte gange. <b>AB</b> vil bestræbe sig på at få rettet holdene til inden lørdag – og sætte de rigtige på <b>AB</b> kontakter <b>Jens</b> ang. dette. I-bowl Danmarks konkurrencen koster 20,- kr. pr. gang
Pkt. 4. Generalforsamling 2016.	Generalforsamlingen blev foreslået holdt d. 25. januar 2016 kl. 19.00 på Bolbro gamle skole. <b>BH</b> booker lokalet På valg: <b>BH</b> – formand - tager en periode mere – hvis der ikke er en anden der gerne vil. <b>MN</b> - ungdomsleder – fortsætter ikke, da han flytter til anden klub til sommer. <b>JK</b> – sekretær - er villig til genvalg. <b>AB</b> spørger <b>Per Nielsen og Christian Svenstrup</b> om der er en af dem der er interesseret i posten som ungdomsleder. Revisor og festudvalg vælges på generalforsamlingen. <b>Jens</b> spørges ang. dirigent til generalforsamlingen. Indkaldelsen skal ud først i januar 2016 – <b>BH</b> laver indkaldelsen.
Pkt. 5: Påskestævne 2016.	Påskestævnet 2016 vil være d. 25-28/3 – bestyrelsen er enige om at det bør afholdes. <b>Jean</b> står gerne for præmierne m.m – men er ikke stævneleder. Bestyrelsen tager en snak med <b>Jens/Ulla</b> – <b>BH</b> snakker med den daglige leder af hallen <b>Søren Åhmann</b> ang. baner.

# BOWLINGKLUBBEN

[www.bowlingklub-smut.dk](http://www.bowlingklub-smut.dk)



	<p><b>BH</b> tager posten som stævneleder. Der skal igen i år sendes forespørgsler til medlemmerne ang. de forskellige jobs der er i forbindelse med stævnet.</p>
Pkt. 6: Eventuelt.	<p><b>Mikkelsen</b> fra Dansk bowlingforbund vil gerne have et møde ang. "Årshjulet" – <b>BH</b> kontakter ham hvis den nye bestyrelse ønsker et møde. Bestyrelsen er pt. Ikke interesseret.</p> <p><b>AD</b> er fra januar – april 2016 på skole i Jylland og kan derfor ikke samle ind til gaver – <b>JK</b> overtager dette.</p> <p>Der vil ved generalforsamlingen blive nedsat et trøjeudvalg – dette vil bestå af 3 medlemmer. Der skal vælges kvalitet – udseende- farve o.a.</p> <p>Der vil blive skiftet trøjer til den nye sæson 2016/2017 – om de skal være blå eller orange vil der blive en skriftlig afstemning om.</p> <p><b>KK</b> den første trøje vil maks. komme til at koste 50,- kr. måske være gratis.</p> <p>Hvem har nøgle til vores skab? Er det kun <b>Benny</b>? <b>KK</b> vil se om han evt. har fået en nøgle af <b>Anni</b>. Alternativet er at der bliver lavet 2 ekstra nøgler.</p> <p>Næste møde er d.6/1 2016 kl. 17.00 i hallen.</p>
Underskrifter:	<p>Formand: <b>Bent Hemmingsen</b></p> <p>Referent: <b>Jette Krøjer</b></p>